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   O B E C N É     Z  A S T U P I T E Ľ S T V O   

v obci Bara.  

 

                                         Bara 18.05.2020 

 

Z Á P I S N I C A 

Z 8. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  

konaného dňa 15.05.2020 o 18.00 hodine  

v  Kultúrno-spoločenskom centre  v obci Bara 

 

 

P R Í T O M N Í : 

Mgr. Ľudovít Sütő , starosta obce 

Ing. Gejza Csizmadia,  zástupca starostu obce, 

Albert Csizmadia , poslanec 

Ing. Ladislav Hrenyo PhD, poslanec  

Tomáš Kišš, poslanec 

Mgr. Beáta Csizmadiová, poslankyňa 

Ing. Timko Jozef, kontrolór obce 

 

 

 

 Predsedajúci oznámil, že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v stanovenej lehote , 

všetci poslanci obce boli písomne pozvaní. Ďalej konštatuje, že z celkového počtu 5 

poslancov obecného zastupiteľstva sú 5 poslanci prítomní,  teda zasadnutie obecného 

zastupiteľstva je v zmysle § 12 ods. 7  zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  

uznášania schopné. 

 

Bod č. 1  

Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Mgr. Ľudovít Sütő, starosta  obce. 

V úvode privítal poslancov obecného zastupiteľstva. 

 

Bod č. 2  

Schválenie návrhu programu  

Pán starosta  prečítal návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva, poslanci nemali 

žiadne pozmeňujúce návrhy. 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním  
ZA: G.Csizmadia, A.Csizmadia, T.Kišš, L.Hrenyo, B.Csizmadiová                  PROTI: Ø                        

ZDRŽAL SA: Ø 

SCHVAĽUJE 

Program rokovania obecného zastupiteľstva  

 

Bod č. 3 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa určil starosta obce pani Noémi Balogovú a za overovateľov zápisnice  

obecného zastupiteľstva Tomáša Kišša a Alberta Csizmadiu .  
ZA: G.Csizmadia, A.Csizmadia, T.Kišš, L.Hrenyo, B.Csizmadiová                  PROTI: Ø                   

ZDRŽAL SA: Ø 
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Bod č. 4 

Zmena formy výchovy v MŠ s vyučovacím jazykom Maďarským - Óvoda v obci Bara                                                                                  

Pán starosta informoval poslancov Obecného zastupiteľstva o tom, že riaditeľka Materskej 

školy predložila žiadosť o zmenu formy výchovy z poldennej na celodennú prevádzku. 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním  
ZA: G.Csizmadia, A.Csizmadia, T.Kišš, L.Hrenyo, B.Csizmadiová            PROTI: Ø                   

ZDRŽAL SA: Ø 

SCHVAĽUJE 
Zmenu formy výchovy v MŠ s vyučovacím jazykom Maďarským – Óvoda v obci Bara.  
 

Bod č.5 

Návrh financovania neoprávnených výdavkov v projekte „Zvyšovanie energetickej účinnosti 

OÚ a KD Veľká Bara  

Pán starosta prečítal návrh financovania neoprávnených výdavkov v projekte „Zvyšovanie 

energetickej účinnosti OÚ a KD Veľká Bara. Poslanci diskutovali o probléme. 
Spolufinancovanie realizovaného projektu z rozpočtu obce vo výške najmenej 5 % čo predstavuje 

7 974,20 €, a pre financovanie neoprávnených výdavkov v sume  34 000 €.  

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním  
ZA: G.Csizmadia, A.Csizmadia, T.Kišš, L.Hrenyo, B.Csizmadiová                    PROTI: Ø                   

ZDRŽAL SA: Ø 

SCHVAĽUJE 
Návrh financovania neoprávnených výdavkov v projekte „Zvyšovanie energetickej účinnosti 

OÚ a KD Veľká Bara  

 

 

Bod č.6 

Návrh financovania spoluúčasti v projekte „Rekonštrukcia obecného domu na komunitné 

centrum“ 

Pán starosta oboznámil poslancov o Návrhu financovania spoluúčasti v projekte 

„Rekonštrukcia obecného domu na komunitné centrum“. Podmienkou tohto projektu je 

Preklenovací úver vo výške 59 942,86 €. Pán starosta preverí v bankách dostupnosť úverov 

a na najbližšom obecnom zastupiteľstva sa prejednajú ponuky. 

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním  
ZA: G.Csizmadia, A.Csizmadia, T.Kišš, L.Hrenyo, B.Csizmadiová                    PROTI: Ø                   

ZDRŽAL SA: Ø 

SCHVAĽUJE 
Návrh financovania spoluúčasti v projekte „Rekonštrukcia obecného domu na komunitné 

centrum“ 

 

 

Bod č.7 

Návrh na zriadenie inventarizačnej komisie  
Pán starosta dal návrh na zriadenie inventarizačnej komisie. Poslanci nemali žiadne pripomienky. 

Členovia inventarizačnej komisie :  

Gejza Csizmadia – člen inventarizačnej komisie  

Albert Csizmadia – člen inventarizačnej komisie  

Ladislav Hrenyo – člen inventarizačnej komisie  
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Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním  
ZA: G.Csizmadia, A.Csizmadia, T.Kišš, L.Hrenyo, B.Csizmadiová            PROTI: Ø                   

ZDRŽAL SA: Ø 

SCHVAĽUJE 
Návrh na zriadenie inventarizačnej komisie  

 

 

Bod č.8 

Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce za rok 2019 

Hlavný kontrolór obce Ing. Timko Jozef predniesol správu o kontrolnej činnosti obce za rok 

2019. Poslanci nemali žiadne pripomienky.  

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním  
ZA: G.Csizmadia, A.Csizmadia, T.Kišš, L.Hrenyo, B.Csizmadiová     PROTI: Ø  

ZDRŽAL SA: Ø  

BERIE NA VEDOMIE  

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

 

Bod č.9 

Informácia starostu od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

- Prestrešenie amfiteátra  
Pán starosta informoval poslancov Obecného zastupiteľstva o tom ako stojí tento projekt Prestrešenie 

Amfiteátra vo Veľkej Bari. Verejné obstarávanie už bolo dokončené na 29 000 € a v rozpočte je len 

na 27 000 €.  

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním  
ZA: G.Csizmadia, A.Csizmadia, T.Kišš, L.Hrenyo, B.Csizmadiová     PROTI: Ø  

ZDRŽAL SA: Ø  

BERIE NA VEDOMIE  
Stav projektu Prestrešenie amfiteátra  

 

- Oddychové centrum Veľká Bara  

Pán starosta informoval poslancov Obecného zastupiteľstva o stave projektu oddychové centrum 

Veľká Bara. Poslanci nemali žiadne pripomienky.  

Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovaním  
ZA: G.Csizmadia, A.Csizmadia, T.Kišš, L.Hrenyo, B.Csizmadiová     PROTI: Ø  

ZDRŽAL SA: Ø  

BERIE NA VEDOMIE  
Stav projektu Oddychové centrum  Veľká Bara  

 

 

Bod č.10 

Rôzne  
- Prívesný vozík  

Pán starosta informoval poslancov Obecného zastupiteľstva, že v budúcnosti plánuje kúpiť prívesný 

vozík. 

 

Bod č.11 

Diskusia  
Nikto sa nezapojil. 
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Bod č. 12 

Záver  

 

Pán starosta obce poďakovala poslancom obecného zastupiteľstva za účasť a ukončil 

zasadnutie. 

 

Overovatelia  zápisnice: 

 

 Albert Csizmadia                        _______________dňa____________ 

 

Tomáš Kišš             _______________dňa____________ 

 

  

 

 

 

                                                                                                ___________________ 

  Mgr. Ľudovít Sütő 

               starosta  obce 


